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Tisztelt Elnók Asszony!

„Üzemen kávűlrM száHitvtt veszélyes hulladék tareldsanak engedélyezése IZ
címmel a .Házszabály 90. §-a alapjánn kérdést kívánok benyájtaní pr. PersdnO Mili ós
környezetvédelmi és vázügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Mininter Úr!

A kernyezeti hatásvizsgálat szükségességének eldöntésében vagy a jogszabály rossz, vagy
a hatóság értelmezi rosszul, de az biztos, hogy itl nem mennek jól a dolgok . Egy másik
kérdésemben már említettem Dorog, Esztergom, Mosonmagyaróvár esetét. Ha minden
rendben volt, és p1 . Esztergom esetén az érintettek bevonásával volt hatásvizsgálat, akkor mi
volt az a bizonytalanság, ami az ügy körül napokig tartott és feszültségben tartotta a város
lakóit? Hogy lehet, hogy alapvető dolg¢król nem tudhattak az önkormányzatnál?
Mosonmagyaróváron úgy adtak ki engedélyt, hogy még csak előzetes környezeti tanulmány
sem kértek, miközben jelentős módosítás tőtrént a korábbi tevékenységen, helyette az
engedélyezési tervre megadták az engedélyt?

1 . Miért vari az, izogy mindennemű felmérés eléirt a hatóság már engedélyezi is az
egyébként batásvízsgálat alá tartozó tevékenységet? Ez tény és nem is volt kérdés az
előzetes engedélyezés, a hatóság egyszerűen engedélyezi a tevékenységet.

2. A harciság miéit nem a hulladék mínimalizáJásban, az elhelyezés szig"tásában
érdekelt, szemben azzal, hogy a hulladék piacot segíti? Nem a piacrőf volt itt szó
korábban, hanem a hatóság piacot befolyásoló hatásáról és az elvszerű
hulladékgazdálkodás megakadályozásában illetve a lerakás segítéséről, ezáltal a
legkedvezötlencbb hulladékártalmatlanítás segítésében_ A hatáságnak semmi köze
nem lehet a piachoz, számára a jogszabályok a mérvadóak és hulladék minimalizálás
és legjobb ártalmatlanítása. Hogy jól teszi-e a dolgát azt az mutatja, hogy mennyi a
veszélyes hulladék és milyen módon történik az ártalmatlanítás_ Ha ezt nezzük
szomoráak lehetünk!

Várom rr!egtisztelő válaszát, minden jót kívánok Ünnek .

Írásbeli kérdés
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